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   A legutóbbi küldöttgyűlés óta elmúlt idő részint rövidsége, másrészt külügyi programok 

általi alulreprezentáltsága okán kevesebb mondanivalóval szolgál, mint az azt megelőző 

robusztus nyári és szeptemberi beszámolási időszak. Így sem kell azonban alábecsüli a 

külföldi lehetőségek iránt érdeklődők létszámát, valamint az ezzel járó munkát. 

 

A koordinátor személyének változása 

 

   Mint az tán többek számára ismert, jelenleg Koczur Szilvia látja el a Kari Erasmus 

koordinátor tisztséget, azonban ez november végével végérvényesen megváltozik. Itt 

szomorkodva ismertetném, hogy utódlása még nem pontosan ismert, azonban igyekszem a 

leendő koordinátorral is legalább annyira jó munkakapcsolatot fenntartani, mint Szilvivel. 

Ezen tárgykörhöz csatlakozva jegyezném meg, hogy már mindhárom fél (jómagam, az 

elbűvölő koordinátor kisasszony, valamint a dékánhelyettes úr) aláírta az Erasmus+ 

ösztöndíjjal kiutazó hallgatók ösztöndíjának elfogadását, így jövő februárig a koordinátor 

személyének változása miatt sem várható ezen rendszerben fennakadás. 

 

EHKB ülés 

 

   Az október havi ülésen egyrészről megállapítást nyert a szeptemberi Erasmus+ hét 

sikeressége. Ezen témakörben a szerzett tapasztalatokat, észlelt hibákat megosztottuk 

egymással a jövőbeni még nagyobb sikeresség elérése végett.  

   Ennél jelentősebb azonban, hogy az EHKB jelenlegi vezetője, Dunka Sarolta bejelentette 

lemondását, márciusi hatállyal. Ez annyiban szerencsés. hogy így módjában áll a következő 

pályázási időszak alatt stabil alapot teremteni utódjának (aki még nem ismert). Ezen a 

ponton 4 további külügyi tisztviselő jelezte, különböző távlatokba nyúlóan lemondási 

szándékát, így a következő TTK-s külügyi referens egy egészen új, fiatalos 

munkakörnyezetben végezheti majd egyetemi szintű tevékenységeit.   

 

Megkeresések 

 

   Ezen szakasz lesz tán a legterjedelmesebb, mivel ezen kérdéskörben akadt tennivaló szép 

számmal. Így megkeresést kaptam külügyi mentornak jelentkezésre e-mail útján, mellyel 

kapcsolatban aktív konzultációban vagyok Andrással, a felvételi időpontját illetően.  

   Másfelől ami az elmúlt időszakban a legaktívabban tartott, az ELUSCSEG diákszervezet 

megkeresése volt, akik CEEPUS külföldi szakmai kirándulásra kívánnának menni, így ezen 

témakörben alapos kutatómunkát végeztem. Ennek kapcsán szükségessé vált egy angol e-

mail cím létrehozása a külügyes fiókhoz (international@ttkhok.elte.hu), aminek gyors 

megvalósításáért külön köszönet illeti Áront.  

   Az angol e-mail hatékonyságát jelzi, hogy hatból kettő külföldi partner válaszra is méltatott, 

mely jelentősen jobb, mint az ezt megelőző statisztikák a külügyes e-mail címmel.  

mailto:international@ttkhok.elte.hu


   Ilyen módon most a szlovák és osztrák partnerekkel egyeztetve igyekszem megoldást 

találni a CEEPUS kirándulás megvalósítására 

   Fogadóóráim részben egyetemi elfoglaltágaim részben az érdeklődés hiánya miatt 

foghíjasan kerültek megtartásra, azonban szerencsére akadt olyan hallgató is, aki megtisztelt 

érdeklődésével ezen időpontban a Déli HALi-ban.  

Örömmel konstatáltam továbbá, hogy kérésemre nagyjából rendszeressé vált az angol 

nyelvű étlap a büfékben és külföldi hallgatótársaink is élvezhetik szolgáltatásaikat. 

 

Mivel a sok beszámoló minden bizonnyal terhelőleg hat a küldöttekre így sajátomat egy 

ismeretlen költő soraival zárnám: 
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